
Protokoll från årsmöte

i Orkesta Hembygdsförening

22 april 2022 i Orkesta bygdegård.

1. Mötet öppnas.

Mötet öppnades och deltagarna hälsades välkomna av ordförande Peter Rimbe.

2. Val av mötesfunktionärer.

a) Till mötesordförande valdes Hans Larsson.

b) Till mötessekreterare valdes Åsa Westberg.

c) Kerstin Lindström och Birgitta Bergsten utsågs till justerare tillika rösträknare.

d) Peter von Schoultz utsågs till pressreferent.

3. Fastställande av föredragningslista.

Föredragningslistan godkännandes.

4. Fastställande av röstlängd.

Deltagarlista/röstlängd upprättades.

5. Årsmötets behöriga utlysande.

Årsmötet utsågs behörigen utlyst via hemsidan, Facebook, affischering och flygblad till alla 
hushåll i Orkesta.

6. Verksamhetsberättelsen.

Styrelsens verksamhetsberättelse för det gångna året presenterades och godkändes. 

Även 2021 påverkades föreningen av restriktioner p.g.a. Coronapandemin. Under första 
halvåret ställdes våra planerade aktiviteter in, många privata tillställningar avbokades och ett 
anpassat årsmöte hölls utomhus. I juli lättade restriktionerna och verksamheten rullade i gång 
med barnteater och ett lyckat adventsfirande. Uthyrningen ökade också och vi hyrde ut 
rummet i källaren som förråd till Vallentuna Judoklubb. Vallentuna församling bedriver 
fortsatt barn-, och nu också, ungdomsverksamhet.

En välbehövlig utbyggnad för förvaring av bord och stolar färdigställdes.



7. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det gångna 
verksamhetsåret.

Balans- och resultaträkningen föredrogs av ordföranden, godkändes av mötet och lades till 
handlingarna.

8. Revisorernas berättelse. 

I ett utlåtande angav revisorerna att någon revision av Orkesta hembygdsförenings räkenskaper
2021-01-01 – 2021-12-31 ej kunnat göras då årsbokslut med tillhörande 
dokumentation/utskrifter inte lämnats i tid. 

Man uppmanade också styrelsen att utse en ledamot med ansvar för detta inför kommande 
årsmöten.

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.

Styrelsen hade låtit Lars Fajersson och Gunnar Bergsten, revisorssuppleant, granska 
föreningens räkenskaper för den angivna perioden. De tillstyrker i ett utlåtande ansvarsfrihet 
för styrelsen då de inte funnit några oegentligheter. Även de betonade dock vikten av att 
styrelsen framöver får en väl anpassad ekonomisk redovisningsform.

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för den tid redovisningen omfattar.

10. Val av ordförande för kommande verksamhetsår.

Till ordförande för kommande verksamhetsår valdes enhälligt Michel Vulic´

11. Val av övriga styrelsemedlemmar för kommande verksamhetsår.

Styrelseledamöter valdes enligt styrelsens förslag:

Omval på 1 år Peter Rimbe

Omval på 2 år           Eva Jansson

                                  Lise Nelze´n

Åsa Westberg

Irene Öman



Nyval på 2 år Johan Hellgren

                         

Mandat för ytterligare 1 år                                  

 

Gunilla Forsberg

Lotta Forsberg

Adjungerad 1 år        Peter von Schoultz

  

12. Rätt att teckna föreningens firma.

Firman tecknas av ordförande och kassör, var för sig.

13. Val av revisorer (2st) och revisorssuppleant för kommande verksamhetsår.

Då de tidigare revisorerna avsagt sig omval och styrelsen/valberedningen inte funnit några nya 
kandidater bordlades frågan.

14. Fastställande av medlemsavgift.

Medlemsavgift för 2023 beslutades oförändrad till 200kr/hushåll.

15. Medlemskap i riksförbund.

Föreningen kvarstår som medlem i Bygdegårdarnas Riksförbund.

16. Val av representanter (2st) till Bygdegårdsdistriktets stämma.

Beslutades att representanterna utses av styrelsen.

17. Verksamhetsplan för 2021.

Verksamhetsplanen, tillgänglig på hemsidan, Föreningens huvudsakliga uppgift består i att 
bedriva och stötta kulturell verksamhet i Orkesta. Vi ser också gärna att gården kommer till 
användning vid såväl öppna som privata arrangemang och tillställningar. Särskilt välkomnas 
aktiviteter för barn och ungdomar.

Föreningens återkommande aktiviteter återupptas och vi välkomnar förslag och initiativ till 
öppna aktiviteter på gården.



För att hålla mark och byggnad i gott skick pågår ett fortlöpande underhåll.

Inköp av stolar och nya gardiner finns på agendan liksom målningsarbeten ut- och invändigt.

Föreningen har en fortlöpande dialog med såväl Vallentuna kommun och församling som 
skola och andra föreningar, i syfte att bidra till en både aktiv och attraktiv bygd för alla åldrar.

18. Budget 2021

Budgetförslaget för nästa verksamhetsår presenterades och godkändes av årsmötet.

Lägre intäkt från midsommarfirandet, höjda elpriser och arvode för redovisningstjänst 
kompenseras förhoppningsvis av ökade hyresintäkter och ett statligt krisstöd till allmänna 
samlingslokaler men budgeten visar ändå ett mindre underskott.

19. Behandling av inkomna motioner 

Inga motioner hade inkommit till styrelsen.

20. Val av valberedning för kommande verksamhetsår

 Årsmötet uppdrar åt styrelsen att utse ny valberedning för 2022.

21. Övriga frågor.

Kerstin Lindström föreslår att man kallar till ett stormöte för att diskutera hur vi kan få fler 
engagerade i föreningen och därmed dels fortsätta med de traditionella arrangemangen, dels 
skapa förutsättningar nya aktiviteter. Förslag kom också om att undersöka möjligheten att 
samarbeta mer med andra föreningar vid olika arrangemang.

Göran Eriksson förhörde sig om huruvida föreningen fått förfrågan om att medverka till 
bildandet av ett hembygdsmuseum i kommunen. Styrelsen har inte kontaktats i ärendet och har 
heller ingen kännedom om detta.

22. Mötet avslutas.

Innan mötet avslutas avtackades avgående ordförande Peter Rimbe av sin efterträdare Michel 
Vulic´. 

…………………………………. ……………………………………..



Hans Larsson Åsa Westberg

mötesordförande mötessekreterare

………………………………………………….. ………………………………………………………

Birgitta Bergsten Kerstin Lindström

justeras justeras 


